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REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 
Podturen,16.06.2016.god. 
 

Z A P I S N I K 
 

Sa 18.sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana, 16.06.2016.god. u 
prostorijama Općine Podturen s početkom u 19 sati. 
Sjednicu je pozivom Klasa:021-05/16-01/3 ;  UR.BROJ:2109/13-01-16-01 od 10.06.2016.god. 
sazvao predsjednik Vjenceslav Hranilović  pisanim putem.  
 
Prisutni vijećnici : Vladimir Križaić,  Damir Srpak, Vjenceslav Hranilović, Kolarić Antun, 
Dino Biber, Mirjana Murk, Antun Drk, Mladen Biber, Daliver Oršuš, Ivan Jambrošić, Branko 
Krnjak, Sanja Bobičanec, Dejan Žagar  
Još su prisutni: Josip Lepen- načelnik Općine Podturen,Stjepan Murković- zamjenik 
načelnika, Ruža Šmitran – pročelnica,  Milena Tomašek- Drk, Sanja Hutinec i Darinka 
Mikulić- zapisničar.  
 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović pozdravlja nazočne vijećnike i ostale prisutne te 
otvara raspravu o Zapisniku sa prethodne (17.) sjednice. 
Zapisnik usvojen jednoglasno . 
  
Otvara se rasprava o prijedlogu Dnevnog reda koji je vijećnicima dostavljen uz poziv. 
Glasuje se o prijedlogu Dnevnog reda  te se utvrđuje da je jednoglasno   usvojen  sljedeći 
 

                                        Dnevni red:      
 
1. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA OPĆINE PODTUREN ZA 2016. 
 
2.  IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA  
     PODRUČJU OPĆINE PODTUREN ZA 2016.GOD. 
 
3. IZMJENEI DOPUNE  PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE  
    INFRASTRUKTURE OPĆINE PODTUREN ZA 2016.GOD. 
 
4. PLAN RAZVOJNIH SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU OPĆINE PODTUREN ZA 2016.GODINU 
 
5. ODLUKA O ODREĐIVANJU PRAVNIH OSOBA OD INTERESA ZA SUSTAV CIVILNE ZAŠTITE OPĆINE PODTUREN  
 
6. ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU DODATKA II SPORAZUMAO OSNIVANJU JAVNE   
   VATROGASNE POSTROJBE ČAKOVEC OD 3.10.2011. 
 
7.  ODLUKA O PRODULJENJU ROKA PRIMJENE PROGRAMA UKUPNOG RAZVOJA OPĆINE PODTUREN 
 
8.  ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O UTROŠENIM SREDSTVIMA PRORAČUNA OPĆINE PODTUREN ZA 
      2015.GODINE DVD 
 
9. ODLUKA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA ODBORA ZA POLJOPRIVREDU I  
        PROCJENU ŠTETA OD ELEMENTARNIH NEPOGODA 
 
10. PRIJEDLOG –  IZMJENE I DOPUNE PLANA RAZVOJNIH PROGRAMA INVESTICIJE I KAPITALNE  
      DONACIJE ZA RAZDOBLJE 2016-2018 
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Aktualni sat: 
 
 
Vijećnik Daliver Oršuš- što je s priključcima el.energije u naselju Lončarevo, Sva romska 
naselja imaju cijenu od 2.500,00 kuna, samo Lončarevo nema. Navodno Josip Balog koji je bio 
upoznat s ugovorom koji je ponuđen svim naseljima s Elektrom nije potpisao taj ugovor. 
Isplata naknade za sjednice njemu kao članu Općinskog vijeća – zašto je ne može dobiti na 
isplatnici iz blagajne, sva romska naselja imaju igraonicu za djecu samo nema Lončarevo, što 
je s oglasnim stupom u naselju? 
 
Josip Lepen, načelnik – EU je platila mrežu i trafostanicu, sva naselja imaju pravo na 
priključak i plaćaju 2.500,00 kuna. Investicija u naselju Lončarevo treba biti prenesena na 
općinu. Onda će se mještani moći priključivati bez problema, naravno samo oni koji imaju 
građevinske dozvole. Trafostanica će se dati u vlasništvo Elektri. Što se tiče isplate naknade za 
sjednice vijeća, općina posluje isključivo preko računa. Nemamo blagajnu, niti možemo 
isplaćivati tako.Za dječje igralište u naselju će se vidjeti da li postoji mogućnost. Što se tiče 
oglasnog stupa on se može postaviti. 
 
Vijećnica Sanja Bobičanec – kada će se asfaltirati kod ulaza na groblje u Sivici. 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović- ta cesta je pod ingerencijom ŽUC-a, načelnik naka 
obavijesti ŽUC da uredi prilaz cesti. 
Vijećnik Antun Drk – smatra da ŽUC treba zabraniti parkiranje na prilazu cesti, nadalje što 
je sa prenamjenom gradilišta u Celinama ( društvena namjena) da li je već napravljena? 
 
Josip Lepen, načelnik – prenamjena se može napraviti tek nakon donošenja Detaljnog plana. 
Vijećnica Mirjana Murk-na kapelici u Novakovcu bi trebalo zamijeniti dotrajala vrata. U 
kojem je stanju nadstrešnica za vatrogasne kombije u Novakovcu (vijećniku M.Biberu). U 
kojoj je fazi  tenisko igralište u Podturnu i koliko će koštati korištenje. 
Josip Lepen, načelnik – za kapelicu u Novakovcu do sada nitko nije zvao ni pitao. Nadstrešnicu 
za kombi rješava DVD Novakovec. Tenisko igralište u Podturnu je gotovo. Još fali samo 
priključak vode. 
Vijećnik Vladimir Križaić – komunalna naknada i naknada za uređenje voda – tko je 
oslobođen i kako se oslobađa od plaćanja. 
Josip Lepen, načelnik – plaćanja komunalne naknade mogu se osloboditi svi koji zadovoljavaju 
kriterije za oslobođenje. (socijala, stariji od 70 god i sl.). 
Vijećnik Daliver Oršuš- neki od mještana Lončareva naselja bespravno zauzimaju po dva 
gradilišta, neki grade bez dozvola. 
Josip Lepen, načelnik – već je komunalni redar prijavljivao više puta nadležnim institucijama, 
ali nažalost nitko ne reagira, poslane su i požurnice, ali još uvijek nitko ne odgovara. 
Vijećnik Vladimir Križaić – konstatira da je sve  ovo s vladom što se događa u Republici 
Hrvatskoj žalosno. Nema tu napretka. 
 
                                                            Točka 1. 
 
Josip Lepen, načelnik – u Izmjene i dopune Proračuna uvršten je višak prihoda iz protekle 
godine.  U 6. mjesecu prošle godine posuđena su sredstva OŠ Podturen za realizaciju projekta 
iz fondova Europske unije. Škola je do danas vratila iznos od 184.000,00 kuna. ostalo je za 
vratiti još cca 74.000,00 kuna. Općinsko vijeće je donijelo Zaključak kojim se OŠ Podturen 
obvezuje vratiti sredstva do 30.06.2016.god. Ravnateljica je u pregovorima sa Županijom oko 
pronalaska sredstava za povrat. Kako Zaključak Općinskog vijeća o vraćanju sredstava daje 
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rok povrata do 30.06.2016.god., ne može se donijeti sada nova odluke ( mogućnost da škola 
dobije sredstva i podmiri obvezu do 30.06.ove godine). Ako OŠ Podturen ne vrati sredstva do 
30.06.2016. da li da se ide na naplatu zadužnice? 
Vijećnik Branko Krnjak – smatra da bi trebalo pričekati rok iz Zaključka Općinskog vijeća, te 
tek onda eventualno donijeti Odluku. 
Josip Lepen, načelnik – ovogodišnji Proračun se „puni“ u skladu s planom. Neke stavke su 
smanjene (službena putovanja, posebno je izdvojen iznos za općinske manifestacije, neke 
manje investicije i održavanja su uvrštena po naseljima) – čita stavke koje se mijenjaju. Za 
mjeru 7 nismo dobili sredstva iz natječaja, te se ona odgađa., nabaviti će se razglasi za groblja, 
urediti okoliš mrtvačnice na groblju Podturen, ulica u Novakovcu kod škole, planiran je otkup 
starog mlina u Sivici, dokumentacija za uređenje „bereka“,, unutarnje uređenje Društvenog 
doma u Sivici, u Miklavcu uređenje ceste pored groblja i parkirališta. U Celinama za uređenje 
Kulturno-sportskog centra sredstva su povećana, obnoviti će se fasada na Društvenom domu u 
Ferketincu. Predlaže da se povećaju prihodi Izmjena i dopuna proračuna za 55.000, 00 kuna 
jer na naplatu dolazi refundacija troškova sudskog postupka (saobraćajna nesreća u 
Podturnu- još od bivše MZ Podturen). 
Vijećnik Daliver Oršuš – načelnik je sve obrazložio, ali nije čuo za nekakvu investiciju u 
naselju Lončarevo, a niti za nacionalne manjine. 
Predsjednik vijeća – sredstva za nacionalne manjine su previđena kao i prije (na stavci 
Općinsko vijeće). 
Vijećnik Vladimir Križaić – za investicije ćemo potrošiti oko milijun i sto tisuća kuna. u što će 
se utrošiti 500.000, kuna, trebali bismo više sredstava predvidjeti za sudske troškove. Sredstva 
su predviđena kako je planirano. Na računu imamo preko tri milijuna kuna.Vijećnik Antun 
Drk- plaće zaposlenih u općini su stalno iste. 
Vijećnik Dejan Žagar- da li je riješen natječaj za projekte od općeg interesa (udruge). 
Josip Lepen, načelnik – biti će riješen do kraja ovog mjeseca.  
 
Pristupa se glasovanju: prisutno 13 vijećnika. 
Utvrđuje se da je vijeće većinom glasova ( 10 za, 1 protiv i 2 glasa suzdržan) donijelo 
IZMJENE I DOPUNE  PRORAČUNA OPĆINE PODTUREN ZA 2016.GOD.                                                        
 
                                                            Točka 2. 
 
Josip Lepen, načelnik- Daljnje točke( 2. i 3.  po programima su vezane uz Proračun i smatra da 
ih ne treba posebno obrazložiti. Neka vijećnici postave pitanja. 
 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće bez rasprave  većinom glasova ( 10 glasova za, 1 glas protiv i 2 glasa 
suzdržan) donijelo IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE 
INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU OPĆINE PODTUREN ZA 2016.GOD. 
 
                                                               Točka 3. 
 
Vijećnik Vladimir Križaić- „ležeći policajci“ su u cijeloj Čakovečkoj ulici. Da li je to gotovo ili 
se još rješava? 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović – ŽUC je proveo natječaj i odabran je izvođač za 
asfaltiranje. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
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Utvrđuje se da je vijeće  većinom glasova  (10 za, 1 glas protiv i 2 glasa suzdržan) donijelo  
IZMJENE I DOPUNE  PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE 
INFRASTRUKTURE OPĆINE PODTUREN ZA 2016.GOD. 
     
                                                               Točka 4. 
 
Vijećnik Dejan Žagar- možda bi DVD-i trebali nabaviti opremu koja se nalazi u prijedlogu Plana. 
Josip Lepen, načelnik – trebalo bi nabaviti čamac (dosta je skup) , vatrogasci bi se trabali školovati. 
Vijećnik Vladimir Križaić – Stavka Plana place I materijani troškovi- oni bespoaltno rade što je 
rijetkost, možda bi trebali povećati sredstva da dobiju naknadu. 
Vijećnik Daliver Oršuš – u Lončarevi ima zaiteresiranih za vatrogasce. Kome se trebaju javiti? 
Josip Lepen, načelnik – DVD-u. 
Vijećnik Damir Srpak – Planom su utvrđeni rokovi izvršenja pojedinih točki. Da li nešto već 
napravljeno? 
Josip Lepen, načelnik – pod točkom 5. Dnevnog reda je Odluka. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće  većinom glasova (12 za i 1 glas suzdržan) donijelo PLAN RAZVOJNIH 
SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU OPĆINE PODTUREN ZA 2016.GODINU. 
 
                                                                Točka 5. 
 
Vijećnik Mladen Biber – ne navode se nogometni klubovi. 
Josip Lepen, načelnik – udruge u odluci su navedene prema kriterijima. 
Vijećnik Vladimir Križaić – članovi nogometnih klubova dobivaju plaćeno, a vatrogasci rade a ne 
dobivaju plaćeno. 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović- članstvo u udruzi je stvar odabira. Svi bi trebali biti 
volonteri i ništa ne bi trebali naplaćivati. Članstvo je dobrovoljno. Tko želi biti čklan udruge, neka 
plaća članarinu. 
Vijećnik Vladimir Križaić – smatra da predsjednik vijeća demagoški govori. 
Vijećnica Mirjana Murk – i prije su mještani bili članovi i NK i DVD-a i ništa im se nije plaćalo. Svi 
su bili dobrovoljno. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće jednoglasno ( 13 glasova za )donijelo ODLUKU O ODREĐIVANJU 
PRAVNIH OSOBA OD INTERESA ZA SUSTAV CIVILNE ZAŠTITE OPĆINE PODTUREN 
 
                                                               Točka 6. 
Josip Lepen, načelnik – Grad Čakovec povećava svoj udio u vlasništvu(istupanje Preloga). 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće  bez rasprave jednoglasno glasova ( 13 glasova) donijelo ZAKLJUČAK 
O PRIHVAĆANJU  DODATKA II SPORAZUMA O OSNIVANJU JVP ČAKOVEC OD 
3.10.2011.                      
                                                                 Točka 7. 
 
Josip Lepen, načelnik – Program razvoja Općine Podturen – produljenje roka važenja do 
donošenja novog plana. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 



 5 

Utvrđuje se da je vijeće jednoglasno  ( 13 glasova za )  donijelo ODLUKU O PRODULJENJU 
ROKA PRIMJENE PROGRAMA UKUPNOG RAZVOJA OPĆINE PODTUREN. 
  
                                                                  Točka 8. 
 
 
Pristupa se glasovanju – prisutno 13. vijećnika. 
Utvrđuje se da je vijeće jednoglasno   (13 za) bez rasprave  donijelo ZAKLJUČAK O 
PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O UTROŠENIM SREDSTVIMA PRORAČUNA OPĆINE 
PODTUREN ZA 2015.GOD-DVD-I 
                                                                 Točka 9. 
 
Josip Lepen, načelnik član povjerenstva Antun Novak je podnio ostavku na mjesto člana 
Odbora za poljoprivredu i procjenu šteta od elementarnih nepogoda, za novog člana predlaže 
Josipa Cerovca iz Podturna. 
Vijećnik Vladimir Križaić – to je već trebalo biti napisano u prijedlogu. 
 
Pristupa se glasovanju – prisutno 13. vijećnika. 
Utvrđuje se da je vijeće većinom glasova  (11 za i 2 glasa suzdržan) donijelo ODLUKU O 
RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA ODBORA ZA POLJOPRIVREDU I PROCJENU 
ŠTETA OD ELEMENTARNIH NEPOGODA. 
 
                                                                  Točka 10. 
 
Josip Lepen, načelnik –  Izmjene i dopune Plana razvojnih programa su uvrštene u Izmjene i 
dopune Proračuna Općine Podturen za 2016.god. 
 
Pristupa se glasovanju (Prisutno 13 vijećnika): 
Utvrđuje se da je vijeće većinom glasova  (10 za i 3 glasa suzdržan ) donijelo IZMJENE I DOPUNE 
PLANA RAZVOJNIH PROGRAMA OPĆINE PODTUREN ZA 2016.GOD.                                                                 
 
 
Dovršeno u  20:25 min 
Zapisničar: Darinka Mikulić 
                                                                                          
                                                                                            Predsjednik  Općinskog vijeća:  
                                                                                          Vjenceslav Hranilović,bacc.ing.aedif. 


